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Protokół nr XI/25 z sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 22 stycznia 2025 r. 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum. 

Obrady XI sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VII kadencji w sali narad Starostwa 

Powiatowego w Pszczynie otworzył o godz. 1300 Przewodniczący Rady Powiatu 

Pszczyńskiego Paweł Sadza. Następnie powitał wszystkich radnych (zał. nr 1  

do prot. – lista obecności radnych), osoby uczestniczące w transmisji dzisiejszej 

sesji, kierowników, dyrektorów, naczelników, Zastępcę Komendanta Powiatowego 

Policji w Pszczynie (zał. nr 2 do prot. – lista obecności gości). Kolejno 

poinformował, iż zgodnie z par. 18 ust. 2a Statutu Powiatu obrady Rady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Z kolei 

przebieg sesji zostanie zarejestrowany na karcie CF (compact flash), nagranie to 

stanowić będzie załącznik do protokołu. Kolejno poinformował również, iż obrady 

odbywać się będą zgodnie z klauzulą informacyjną dotyczącą obowiązku 

informacyjnego RODO w sprawie nagrywania przebiegu sesji Rady Powiatu 

Pszczyńskiego. Następnie poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności 

na oprogramowaniu Esesja, po czym przekazał, że ustawowy skład Rady wynosi 

23 radnych i na podstawie potwierdzeń uczestnictwa, w sesji uczestniczy 19 radnych. 

Poinformował, że nieobecni są Starosta Pszczyński Grzegorz Wanot, Etatowy Członek 

Zarządu Powiatu Grzegorz Nogły oraz radni Rafał Wróbel oraz Bronisław Śmieja. 

Dodał, że liczba ta stanowi kworum, co umożliwia podejmowanie prawomocnych 

uchwał. 

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad: 

1. Barbara Bandoła  

2. Roman Bańczyk 

3. Damian Cieszewski 

4. Zdzisław Grygier 

5. Marcela Kanafek-Lewandowska 

6. Wiesław Konieczny 

7. Wojciech Lala 

8. Waldemar Lipus  

9.  Marek Lucjan  

10.  Aleksander Malcher  

11.  Grzegorz Nogły 

12.  Michał Pudełko 

13.  Beata Rozmus 
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14.  Paweł Sadza 

15.  Przemysław Sawicki 

16. Teresa Sochacka- Kabut 

17.  Jacek Sodzawiczny 

18. Krystian Szostak  

19.  Bronisław Śmieja 

20.  Edyta Waleczek 

21.  Grzegorz Wanot 

22. Rafał Wróbel 

23. Ryszard Ziobro 

Następnie przekazał, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad (zał. nr 3 do prot.),  

w związku z tym zapytał, czy ktoś z radnych, bądź Zarządu zgłasza jego 

uzupełnienie? Wobec braku chętnych do zabrania głosu przekazał, że obrady sesji 

odbędą się zgodnie z porządkiem obrad, przekazanym w terminie 7 – dniowym. 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 18 grudnia 2024 r. 

Prowadzący obrady przystąpił do realizacji punktu 2 porządku obrad, tj. przyjęcia 

protokołu z X sesji Rady z dnia 18 grudnia 2024 r. Poinformował, że do dnia 

dzisiejszej sesji, nikt z radnych nie złożył wniosku o dokonanie zmian w zapisie 

protokołu wyłożonego do wglądu. W związku z powyższym zapytał radnych, czy ktoś 

chciałby, to uczynić w dniu dzisiejszym? Przypomniał, że zgodnie z par. 11, ust.1a 

Statutu Powiatu głosowania jawne na sesjach Rady odbywają się za pomocą 

urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych, czyli za pomocą tabletów.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne, projekt 

protokołu z X sesji Rady Powiatu (podczas głosowania na sali obrad obecnych 

było 19 radnych) (zał. nr 4 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 19 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, powyższy protokół został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Wysoką Radę. 
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Ad. 3 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 3 porządku obrad dotyczy 

sprawozdania  Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym, po czym poprosił  

Wicestarostę o jego przedstawienie. 

Podczas obrad na salę narad przybył radny Rafał Wróbel w związku z czym 

obecnych było 20 radnych.  

P. Wicestarosta przedstawił sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu Pszczyńskiego  

w okresie od dnia 18 grudnia 2024 r. do dnia 21 stycznia 2025 r. (zał. nr 5 do prot.).  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś zapytania  

do ww. sprawozdania, wobec ich braku, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt czwarty porządku obrad dotyczy 

rozpatrzenia projektów uchwał Rady Powiatu oraz ich podjęcia. 

Ad. 4.1) 

Prowadzący obrady przekazał, iż pierwszy projekt uchwały dotyczy złożenia wniosku  

o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu mundurowym, po czym poprosił  

o przedstawienie opinii przez jedną Komisję stałą Rady Powiatu.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu mundurowym 

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 20 radnych) (zał. nr 7 

do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XI/79/25 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 
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o profilu mundurowym, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę 

Powiatu (zał. nr 8 do prot.). 

Ad. 4.2) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy przekazania 

środków finansowych na poprawę warunków funkcjonalno - technicznych 

Komendy Powiatowej Policji w Pszczynie, po czym poprosił o przedstawienie opinii 

przez dwie Komisje stałe Rady Powiatu.  

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 9 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

przekazania środków finansowych na poprawę warunków funkcjonalno - 

technicznych Komendy Powiatowej Policji w Pszczynie (podczas głosowania 

na sali obrad obecnych było 20 radnych) (zał. nr 10 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XI/80/25 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie przekazania środków finansowych na poprawę 

warunków funkcjonalno - technicznych Komendy Powiatowej Policji  

w Pszczynie, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu  

(zał. nr 11 do prot.). 

Ad. 4.3) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy przekazania 

środków finansowych na nagrody dla funkcjonariuszy policji realizujących 

zadania z zakresu służby prewencyjnej na terenie Powiatu Pszczyńskiego, 

po czym poprosił o przedstawienie opinii przez dwie Komisje stałe Rady Powiatu.  

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 9 do prot.). 
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Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

przekazania środków finansowych na nagrody dla funkcjonariuszy policji 

realizujących zadania z zakresu służby prewencyjnej na terenie Powiatu 

Pszczyńskiego (podczas głosowania na sali obrad obecnych było 20 radnych) 

(zał. nr 12 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XI/81/25 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie przekazania środków finansowych na nagrody dla 

funkcjonariuszy policji realizujących zadania z zakresu służby prewencyjnej 

na terenie Powiatu Pszczyńskiego, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez 

Radę Powiatu (zał. nr 13 do prot.). 

Ad. 4.4) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy przekazania 

środków finansowych dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Pszczynie z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Remont, doposażenie  

oraz utrzymanie Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego”, po czym 

poprosił o przedstawienie opinii przez dwie Komisje stałe Rady Powiatu.  

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 9 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych do 

zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Pszczynie z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Remont, 

doposażenie oraz utrzymanie Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego” 
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(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 20 radnych) (zał. nr 14 

do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XI/82/25 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  w Pszczynie z przeznaczeniem 

na realizację zadania pn. „Remont, doposażenie oraz utrzymanie Powiatowego 

Centrum Zarządzania Kryzysowego”, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

przez Radę Powiatu (zał. nr 15 do prot.). 

Ad. 4.5) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zmian budżetu 

Powiatu Pszczyńskiego na 2025 rok, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez 

wszystkie Komisje Stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 9 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala  

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 16 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2025 rok (podczas głosowania na sali obrad 

obecnych było 20 radnych)  (zał. nr 17 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XI/83/25 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2025 rok, 

została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 18 do prot.). 

Ad. 4.6) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata  

2025-2031, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez wszystkie Komisje Stałe 

Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 9 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala 

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 16 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 20 stycznia 2025 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2025-2031 

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 20 radnych)  (zał. nr 19 

do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XI/84/25 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2025-2031, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez 

Radę Powiatu (zał. nr 20 do prot.). 

Ad. 5 Sprawozdania z działalności Komisji Rady za 2024 rok. 

Przewodniczący Rady przekazał, że piąty punkt porządku obrad, to sprawozdania 

z działalności Komisji Rady za 2024 rok. Następnie poprosił o przedstawienie 

sprawozdania Komisji Finansów przez jej Przewodniczącego Przemysława 

Sawickiego. 
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Przewodniczący Komisji Finansów przedstawił sprawozdanie, zgodnie z załącznikiem  

nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady kolejno poprosił o przedstawienie sprawozdania  

Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska przez jej Przewodniczącego 

Wojciecha Lalę. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił 

sprawozdanie, zgodnie z załącznikiem nr 22 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie sprawozdania Komisji 

Spraw Społecznych przez jej Przewodniczącą Edytę Waleczek. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych przedstawiła sprawozdanie,  

zgodnie z załącznikiem nr 23 do protokołu. 

Kolejno Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie sprawozdania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji przez jej Przewodniczącego Michała Pudełko. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił sprawozdanie,  

zgodnie z załącznikiem nr 24 do protokołu. 

Ad. 6 Sprawozdanie z rocznego Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej w 2024 roku. 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady poprosił p. Waldemara Lipusa 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania z rocznego 

Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej w 2024 roku. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z realizacji rocznego 

Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej w 2024 roku, zgodnie z załącznikiem  

nr 25 do protokołu.  

Przewodniczący Rady przekazał, że wspólnie z Wiceprzewodniczącym Rady dziękują 

wszystkim radnym za do głębi merytoryczną pracę w ramach wszystkich komisji, 

począwszy od Komisji Rewizyjnej, która jest Komisją ustawową poprzez wszystkie 

Komisje, które są Komisjami powołanymi z naszej woli. Podziękował radnym za ich 

obecność, zaangażowanie oraz wiedzę, którą przelewają w trakcie posiedzeń Komisji, 

którą można wykorzystywać do tego, aby wszystkie decyzje podejmowane w Powiecie 

przez nas wszystkich, były słuszne. Dodał, że bez wyjątku wszystkim kłania się nisko  

i bardzo dziękuje za ich pracę w ramach Rady Powiatu. Kolejno podziękował 

Zarządowi Powiatu, bowiem był, to rok dwóch Zarządów, zarówno p. Staroście 
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Barbarze Bandole, jak i p. Staroście Grzegorzowi Wanotowi za pełną współpracę 

z Radą w każdym możliwym zakresie. Przekazał, że wielki ukłon w ich stronę, jeśli 

chodzi o zaangażowanie, merytoryczność i próbę załatwiania, czy rozwiązywania 

problemów na najwyższym poziomie, za co podziękował. Następnie podziękował 

wszystkim Dyrektorom, Kierownikom, Naczelnikom jednostek, z którymi najczęściej 

radni mają kontakt. Dodał, że ich wiedza, merytoryczność oraz zaangażowanie 

pozwala sądzić, że jesteśmy jednym z najprężniej działających powiatów jednostek 

samorządu terytorialnego, na szczeblu powiatowym przynajmniej na Śląsku, za co 

serdecznie podziękował. Kolejno poprosił ich o przekazanie podziękowań od radnych 

na ręce pracowników i współpracowników, z którymi codziennie walczą o to, aby 

wszystkie regulacje były jak najbardziej zgodne z prawem, a przede wszystkim i nade 

wszystko przyjazne dla naszych mieszkańców. Przekazał, że należą się niskie ukłony 

dla wszystkich. Następnie podziękował jednostkom, które współpracują z Radą 

Powiatu, zarówno Komendzie Powiatowej Policji w Pszczynie, jak i Komendzie 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Pszczynie, z którymi bardzo często mają 

wspólne tematy w zakresie bezpieczeństwa. Kolejno podziękował p. Kierownik Biura 

Rady oraz Starszemu Inspektorowi za pełny profesjonalizm w obsłudze działania 

wszystkich Komisji oraz radnych, za co wyraził ukłony. Kończąc zapytał, czy ktoś 

z radnych ma jakieś pytania do sprawozdania z realizacji rocznego Planu Kontroli 

Komisji Rewizyjnej w 2024 roku, wobec ich braku zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 7 Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady przekazał, że siódmy punkt porządku obrad dotyczy odpowiedzi  

na interpelacje. Poinformował, że na ostatniej sesji nie została złożona żadna 

interpelacja, w związku z powyższym zamknął ten punkt porządku obrad.  

Ad. 8 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ten punkt porządku obrad dotyczy składania 

interpelacji i zapytań przez radnych. Przypomniał, że zgodnie z par. 20 ust. 4 Statutu 

Powiatu interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady,  

który przekazuje je niezwłocznie Staroście. Starosta, lub osoba przez niego 

wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż 

w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania. Wobec powyższego 

zapytał, czy ktoś z radnych wyraża chęć na ich złożenie, wobec braku chętnych do 

zabrania głosu, zamknął ten punkt porządku obrad. 
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Ad. 9 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś wnioski, czy 

oświadczenia, wobec braku chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt porządku 

obrad. 

Ad. 10 Informacje bieżące. 

W sprawach bieżących Przewodniczący Rady poinformował, że na oprogramowaniu 

Esesja w informatorze dla radnych w okresie od poprzedniej sesji umieszczone 

zostało Sprawozdanie Starosty Pszczyńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku Powiatu Pszczyńskiego za 2024 rok, będące przedmiotem analizy Komisji 

Spraw Społecznych na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 20 stycznia br.,  

do którego wspomniana Komisja nie wniosła uwag. Następnie podał, że kolejna sesja, 

jak już informował w grudniu, odbędzie się w dniu 12 lutego br. o godz. 1300  

ze względu na okres ferii zimowych, który przypada na dwa ostanie tygodnie lutego. 

Kolejno zapytał, czy ze strony Zarządu Powiatu będą jakieś informacje bieżące? 

Radny Zdzisław Grygier zaprosił na trzy wydarzenia. Mianowicie w imieniu Zarządu 

Powiatu oraz Stowarzyszenia Pro Memoria, oczywiście jeśli ktoś będzie miał czas  

w najbliższy wtorek, tj. 28 stycznia br. o godz. 1200 w sali narad na prelekcję dot. 

Tragedii Górnośląskiej 1945. Przekazał, że wszyscy mieli ostatnio okazję przechodzić 

obok plansz wystawionych przed salą narad. Dodał, że w tym temacie zaproszony 

został dr Dariusz Węgrzyn, dr Sebastian Rosenbaum z Oddziału Instytutu Pamięci 

Narodowej z Katowic, którzy w szczegółach omówią temat. Przekazał, że każdy może 

przyjść na prelekcję, bowiem jest, to otwarta formuła. Kolejno zaprosił na dwa 

wydarzenia, które łączą się z pierwszym. Mianowicie 27 stycznia br., tj. w poniedziałek 

w Teatrze Telewizji po raz pierwszy będziemy mogli usłyszeć i zobaczyć p. Grażynę 

Bułkę w monodramie pt. „Mianujom mje Hanka”, a kto był, wie iż jest, to warte 

obejrzenia, zaś tych którzy nie widzieli zachęcił do obejrzenia. Dodał, że jeśli komuś 

się, to spodoba, zaprosił do oglądania drugiej części na żywo, ponieważ 28 lutego br., 

czyli za miesiąc w Pszczyńskim Centrum Kultury jest druga część pt. „Godajom mi 

Helmut”, bowiem był, widział i poleca.  

Przewodniczący Rady wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, zamknął ten 

punkt porządku obrad. 
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Ad. 11 Zamknięcie obrad XI sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady, raz jeszcze dziękując 

za obecność i zaangażowanie, zamknął obrady XI sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego 

VII kadencji o godz. 1337, wypowiadając stosowną formułę. 

Przebieg sesji został zarejestrowany na karcie CF, nagranie stanowi załącznik nr 26 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego 

Paweł Sadza 

Protokołowała: Aleksandra Folek-Krupnik 


